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Eg ber om at denne e‐posten vert journalført og lagt på saka som vedlegg til kommunestyret torsdag.
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Fra: Siri Birkeland Solheim 
Sendt: 26. september 2017 09:45
Til: Rune Sjurgard <Rune.Sjurgard@volda.kommune.no>; 'je@sivolda.no' <je@sivolda.no>
Emne: Mediebygget ‐ størrelse på kultursal i kalkyle
 
Hei,
 
Eg har fått tilbakemelding frå Statsbygg at dei ikkje fekk gjort endringa på størrelsen på kultursalen før kalkuleringa
vart gjennomført. Det er altså det største alternativet til sal som no er med i kalkyla, med ei kalkulering av
reduksjonen dersom ein går ned i størrelse.
 
Grunnen til dette var at dei, fram til vi var i Oslo på møte, hadde lagt inn den største størrelsen i
byggeprogrammet. Etter vi var i møte hadde dei noko sjukefråvær som gjorde at det ikkje fekk inn endringa før
kalkyla måtte gjennomførast.
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